
Podolniški gasilci so praznovali
Vse kaže, da bo letošnje poletje v horjukki dolini

minilo predvsem v znamenju gasilskih prireditev. Le
štirinajst dni polem, ko so zaplapolale zastave na
novem gasilskem domu na Vredencn, so se stnimno
postavili v vrslo pred svojim novim gasUskim poslop-
jem tudi Podolničani, ki so končno predali s tolik-
šoim trudom zgrajeai dom uporabi.

Slovesnem odprtju, ki so mu za nameček dodali Se
sprejem nove traktorske cisterne »creina«, je tudi to
pot sledila slovnoslna gasilska parada, na kateri so
poleg domačega gasilskega društva, sodelovala tudi
društva iz sosednjih krajev, pa gasilski veterani in
podmladek, predstavniki raznih krajevnih organiza-
cij in, kot je pač že v navadi, tudi številna gasilska
vozila s prvotno ter sodobno gasilsko opremo.

Po slavnostnem delu prireditve, na kateri je med
drugim spregovoril tudi predsednik OG2 Ciril Ro-
pret, je zapel mešani pevski zbor Horjul, ki se je
posebej za to prireditev znova zbral skupaj, podelili
pa so tudi ve( priznanj najzaslužnejšim in navztraj-
nejšim članom domačega gasilskega društva.

Z vsem tem slavjem so člani GD Podolnica zao-

kiožili svojstveno razvojno pot, ki sojo (ob vsestran-
ski pomoči Doreta Kogovška) zastavili natanko pred
petnajstimi leti. Tedaj so namreč v kraju ustanovili
gasilsko enoto, ki je prevzela skrb za požarno var-
nost na tem območju. Toda zgolj četica gasilstvu
predanih krajanov, ki je povrh razpolagala le s
skromnim gasilskim orodjem, je bila premalo. Zato
so leta 1981 zastavili tudi gradnjo novega gasilskega
doma, ki najtii mimo gasilskih potreb koristil tudi v
druge namene. Skupno so v gradnjo vložili okoli
6000 udarniških ur, medtem ko so večino potrebnih
sredstev (poleg članarine in prispevkov podpornih
članov) dobili od Občinske gasilske zveze. Leta 1983
je bil tako novi dom pod streho, vendar pa so morali
zavoljo pomanjkanja materialnih sredstev in dokon-
čnega notranjega opremljanja z otvoritvijo počakati
vse do letos. V tem času se je gasilska enota osamo-
svojila in postala samostojno druStvo, uspelo pa ji je
nabaviti tudi novo traktorsko cisterno, ki jo bo, vsaj
dokler ne bo možnosti za boljše vozilo, s pridom
uporabljala pri svojem delu.
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